



QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 001

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP # ISED192596-003. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada DP #ISE 192596-003. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

****Version française ci-dessous****

Question No. 1:

I would like to know if we could only bid for a few locations per province. There are certain addresses that we are unable to provide services. Ex. Bid for the province of Québec but for Montréal and Québec only.

Answer No. 1:

Yes, Bidders may provide a proposal for the area/location(s) that they can service provided they meet all the requirements of the RFP. The bid must clearly demonstrate the specific locations they are able to provide services.

*****English Version Above*****

Question No. 1:

J'aimerais savoir si il nous est possible de soumissionner que pour quelques locations par province. Il y certaines adresses qu'on n'est pas en mesure d'offrir le service. Ex. : soumissionner pour la province du Québec mais pour Montréal et Québec seulement.

Réponse No. 1:

Oui, les soumissionnaires peuvent fournir une proposition pour les zones/locations qu'ils peuvent desservir, à condition qu'ils satisfassent à toutes les exigences de la DP. La soumission doit démontrer clairement les emplacements spécifiques ou ils sont en mesure de fournir des services.